
مربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: هواداران ما از این 
نایب قهرمانی در لیگ ناراحت شدند، زیرا به قهرمانی عادت 

کرده بودند. 
 نایب قهرمانی 

حمید مطهری در نشست خبری پیش از بازی با فجرشهید 
سپاسی اظهارداشت: جا دارد که قبل از هر چیز بابت حادثه 
دلخراش متروپل آبادان به مردم خوب خوزستان و کشور ایران 
تسلیت بگویم.  یاد این عزیزان تا آخر در قلب ما هست و نام آنها 
جاودانه خواهد شد. وی ادامه داد: دوست داریم بازی های لیگ را 
خوب و با بالاترین امتیاز تمام کنیم. فجر هم تیم باارزش و قابل 
احترام است که در خیلی از بازی ها به آنچه شایسته بود نرسید 
و فقط در نتیجه گیری ضعیف بودند.  ما هم متاسفانه -12   13 
بازیکن خود را به دلایل مختلف در اختیار نداریم، اما پرسپولیس 
یک تیم واقعی است و سعی کردیم با کار گروهی کار را جلو 
ببریم. شناخت خوبی از فجر داریم و تلاش می کنیم فوتبال 
خوب و قابل احترامی ارائه بدهیم و سه امتیاز را بگیریم. مربی تیم 
پرسپولیس در مورد اینکه چقدر به اهدافتان رسیده اید، گفت: 
پرسپولیس تیمی است که 5 سال قهرمان شده بود و در این فصل 
هم هدف مان رسیدن به قهرمانی ششم بود، اما یکسری اتفاقات 

رخ داد که نمی خواهیم به آن ورود کنیم. همیشه برای قهرمانی 
جنگیدیم اما با توجه به اتفاقاتی که رخ داد این نایب قهرمانی 

کمتر از قهرمانی نیست. 
 هواداران 

وی افزود: هواداران ما از این نایب قهرمانی ناراحت شدند 
زیرا به قهرمانی عادت کرده بودند. هواداران بامعرفت ما و 

تمام ارکان باشگاه اگر از گل محمدی خوب حمایت کنند 
و همه چیز مهیا باشد در نقل وانتقالات عملکرد 

خوبی خواهیم داشت. از سرمربی بی مورد تعریف 
نمی کنم هرکسی می خواهد باشد اما اگر ارکان 
باشگاه گل محمدی را حمایت کنند قول 
می دهم که پرسپولیس فصل آینده قهرمان 
می شود. کاری به خودم ندارم با گل محمدی 
قهرمان می شود به شرطی که باشگاه و 

هواداران از گل محمدی حمایت کنند.
 رضاییان 

فصل  اینکه  درمورد  پرسپولیس  مربی 
آینده رامین رضاییان در تیم می ماند یا نه 
گفت: صدرصد رامین بازیکن خوبی است و 

ارزش هایش را نشان داده است. این موضوع بعد از مسابقات 
باید بررسی شود. بله او خودش را در خط حمله نشان داده اما 
ما فرآیندی داریم که مجموع عملکرد بایکنان را در حمله و 
دفاع و آیتم های مختلف در نظر می گیریم اما بعداز بازی با فجر 
گل محمدی در مورد این مساله تصمیم می گیرد. رامین بازیکن 

ارزشمندی است و برای ما خیلی زحمت کشیده است.
 انتقاد 

پرسپولیس  کادرفنی  اینکه  درمورد  مطهری 
انتقادپذیر نبود و اینکه گفته می شد تیم مشکل 
بدنی داشت را قبول نمی کرد، ادامه داد: ابتدا اینکه 
همیشه گفته ام انتقادهایی که منصفانه باشد 
قبول می کنیم زیرا انتقاد منصفانه باعث 
پشرفت کار شما خواهد شد؛ اما من 30 
سال است در فوتبال حرفه ای هستم و 
اگر شما سوال کنید یا راه بروید می دانم 
چه می خواهید بگویید. انتقاد منصفانه 
با تخریب فرق می کند. آدم های -15  
16 ساله در فضای مجازی و یکسری 
صفحه های خاص می آیند مسائل 
تخریبی می گذارند. این با انتقاد 
منصفانه فرق دارد. انتقاد منصفانه 
باعث پیشرفت می شود و اگر قبول 

نکنید اشتباه است. 
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دیدگــــــاه
فوتبال ایران در مسیر تغییر   

شهاب الدین  فوتبال  فدراسیون  عمومی  مجمع  در 
عزیزی خادم به صورت قطعی از ریاست عزل شد، همچنین 
مهرداد سراجی از عضویت هیات رئیسه فدراسیون کنار رفت. 
هر نوع جراحی و دستکاری اتفاقاتی که در مجمع فدراسیون 
رخ داد و بررسی فعالیت مدیران ارشد فعلی سودی به فوتبال 
نمی رساند. به نظرم اتفاقاتی رخ داده که مسیر فوتبال ایران 
را تغییر داده و اگر بخواهیم وقایع گذشته را هم بزنیم بدون 
منفعت است و همراه با آسیب خواهد بود. ۸ شهریور زمان 
برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال است و در این 
زمان مهم ترین فدراسیون کشور از بلاتکلیفی خارج می شود. 
بنابراین باید برنامه ریزی به سمتی برود که فوتبال را بیش از 
این عقب نیندازد. فوتبال ایران آسیب هایی دید و فرصت های 
مهمی از دست رفت. باید استراتژی خوبی را ترسیم کنیم تا 
پس از انتخابات ۸ شهریور شاهد این باشیم که سکان هدایت 
فوتبال در اختیار افرادی است که می توانند این ورزش را از 
وضعیتی که از زمان عزل رئیس سابق در آن قرار گرفته ایم، 
خارج کند. با توجه به اینکه جام جهانی 2022 قطر را در پیش 
داریم باید بهترین تصمیم ها برای تیم ملی فوتبال ایران گرفته 
شود. از زمانی که صعود تیم ملی قطعی شد فرصت برگزاری 
دیدار تدارکاتی نصیب تیم دراگان اسکوچیچ نشد و اگر چه 
اردوی آماده سازی قطر را در پیش داریم ولی باید با مطالعه 
دقیق و عملیاتی به محور مشترکی رسید که بار مثبت آن در 
تیم ملی دیده شود و پس از آنکه مجمع انتخاباتی فدراسیون 
برگزار شد مدیرانی که عنان کار را بر عهده گرفتند ادامه دهنده 
برنامه هایی باشند که اتفاقاتی مثبت را برای تیم ملی رقم 
می زند. آنهایی که با رأی مجمع یا با استناد به اساسنامه در 
فدراسیون فوتبال ماندگار شدند باید برنامه زمان بندی شده و 
قابل اجرایی را ارائه کنند تا براساس آن تمامی تیم های وابسته 
به فدراسیون شاهد اتفاقات مثبتی باشند. باید در این زمینه 
مطالبه گری صورت گیرد چون از دست دادن زمان با توجه 
به حوادث اخیر اصلا توصیه نمی شود. مدیرانی که باردیگر 
فرصت دارند تا در مهم ترین فدراسیون باقی بمانند نسبت 
به جایگاه خود انجام وظیفه نمایند چون این خواسته به حق 
مردم است. آقایان صاحب جایگاه برنامه ای بدهند که دارای 
روزشمار باشد و همه مردم بدانند چه اتفاقاتی رخ می دهد. 
بدون برنامه ماندن یا ارائه برنامه ای که به مصلحت فدراسیون 
نیست قطعا به ضرر فوتبال خواهد بود و باید به شکلی کار 
انجام شود که انتظارات صاحبان اصلی تیم ملی که مردم 
هستند به شیوه مطلوبی فراهم شود. در شرایط کنونی نهاد یا 
ارگانی نداریم که اسیر مشکلات مالی نشده باشد. با توجه به 
اینکه کشور در مضیقه صادرات نفت است و تحریم های زیادی 
بر صنایع دولتی فشار وارد می کنند دستگاه ها با مسائل مالی 
متعددی مواجه هستند. فدراسیون فوتبال هم از این قاعده 
مستثنی نیست و فدراسیون برای حل نیازهای مالی تیم ملی 
باید درآمد ایجاد کند. در این زمینه باید به حدی از بلوغ برسیم 

که کار را با خردجمعی پیش ببریم. 

کاظماولیایی
 مدیرعامل سابق استقلال 

 

     آرمان ملی: دیدارهای باقی مانده هفته سی ام لیگ برتر 
امروز در حالی به پایان می رسد که پرسپولیس به مصاف 
فجرسپاسی می رود و سپاهان مقابل آلومینیوم به میدان می رود. 

 صحبت های محرم 
محرم نویدکیا در نشست خبری پیش از دیدار سپاهان برابر 
آلومینیوم اظهارداشت: این بازی آخر لیگ است. درست است شاید 
نتیجه بازی در جدول برای ما فرقی ندارد و شانسی برای دومی 
نداریم، اگر هم ببازیم سقوط نمی کنیم، ولی به هرحال بازی های 
سپاهان همیشه مهم بوده است. همه بازیکنان هم دوست دارند 
بازی خوبی ارائه کنند. وی ادامه داد: بازیکنان زیادی هم در اختیار 
نداریم، ولی باید بازی خوبی مقابل تیم خوب آلومینیوم انجام دهیم. 
فکر می کنم از وقتی رحمتی آمده آنها سعی می کنند بازی شناوری 
انجام دهند و بازی سازی بهتری نسبت به قبل داشته باشند. برای 

من لذت بخش است که مربیان این سبک را انتخاب می کنند، چون 
من آن را دوست دارم. امیدوارم هر 2 تیم بازی خوبی انجام دهند. 

این بازی برای من و بازیکنانم فوق العاده مهم است. 
 صحبت های مربی فجر 

مجتبی سرآسیایی پیش از دیدار فجرسپاسی شیراز مقابل 
پرسپولیس اظهارداشت: ابتدا قهرمانی استقلال تهران را به این 
باشگاه محترم و هواداران پرُشورش تبریک می گویم. به خاطر 
مسجل شدن سقوط تیم محبوب و ارزشی فجرشهیدسپاسی 
شیراز به لیگ یک، شرمنده هواداران و مردم فهیم استان 
فارس و شیراز هستیم. ما از لحاظ روحی در وضعیت خوبی 

به سر نمی بریم. وی در مورد دیدار با پرسپولیس بیان کرد: با 
اینکه حریف مان )پرسپولیس( امسال نتوانست قهرمان شود، از 
ابتدای لیگ تیمی فوق العاده منسجم، صاحب سبک و باکیفیت 
بوده است. ما تلاش می کنیم لیگ را با شرافت به پایان برسانیم. 
برخی بازیکنان هم به دلیل فشردگی مسابقات و عدم شرایط 

مساعد روحی، در این بازی حضور ندارند.
 برنامه دیدارهای هفته 30: 

پنجشنبه 12 خرداد 1401
گل گهر سیرجان....................................................... ذوب آهن 
فجر شهیدسپاسی.................................................پرسپولیس
............................................................ آلومینیوم اراک سپاهان

صنعت نفت آبادان........................................................... هوادار 
شهرخودرو....................................................... فولادخوزستان

ایستگاه آخر لیگ 

آرمان ملی: در حالی که مشکلات مدیریتی در فدراسیون 
وزنه برداری کم نیست، اعضای تیم ملی وزنه برداری ایران در 

اعتراض به شرایط، اردو را ترک کردند. 
 تصمیم تیم ملی 

اعضای تیم ملی وزنه برداری ایران در اعتراض به شرایط، اردو را 
ترک کردند. در حالی که اردوی تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان 
از هفتم خرداد آغاز شده بود، اعضای تیم دیروز )چهارشنبه( 
تصمیم گرفتند دسته جمعی اردوی تیم ملی را ترک کنند. آنها 
با انتشار بیانیه ای در صفحه شخصی خود اعلام کرد که به رغم 
میل باطنی مجبور به ترک اردو شدند و این اقدام صرفا به خاطر 
شرایط اردوی تیم ملی بوده است و تا مساعدشدن شرایط به 
اردوی تیم ملی باز نخواهند گشت. علی داودی،  رضا بیرالوند، 
علی هاشمی، سیدایوب موسوی، رسول معتمدی، میرمصطفی 
جوادی، حسین سلطانی، حافظ قشقایی، محمدمهدی حیاتی، 
حسین نجفی، علیرضا یوسفی، مهدی کرمی، امیرحقوقی، امیر 
عزیزی، رضا حسن پور و پیمان جان ، نفرات حاضر در اردوی 

تیم ملی بودند. 
 واکنش رئیس 

علی مرادی در گفت وگو با »ایسنا« درباره اینکه اعضای 
تیم ملی وزنه برداری اردوی تیم ملی را ترک کردند و نسبت 
به شرایط اردوی گلایه داشتند، بیان کرد: ما هر مکملی را 
نمی توانیم تهیه کنیم چون آلوده هستند و باید مکمل ها مورد 
ارزیابی قرار بگیرند. اتفاقا مکمل ها را تهیه کردیم. در مورد غذا 
نیز لیستی آماده شده بود که طبق آن غذا می دادند اما دو روز 
خارج از لیست غذا را تهیه کردند. این را مربیان تیم ملی هم 
می توانند بگویند که فقط 2 روز بوده است که غذا خارج از لیست 
تهیه شد. او ادامه داد: وقتی از گرگان برگشتم اعلام کردم که غذا 

باید طبق لیستی که کادرفنی ارائه کرده برای ورزشکاران تهیه 
شود. در مورد حقوق هم هنوز ترکیب نهایی تیم ملی مشخص 
نبود که من حقوق بدهم و نمی توانم به هر کسی که وارد اردو 
می شود حقوق بدهم و طبق ضوابط باید کار را انجام دهیم. 
در مورد اینکه نسبت به سیستم سرمایشی و آبگرم مجموعه 
اعتراض هم داشتند، این دیگر به من ارتباطی ندارد و مربوط به 
مجموعه ورزشی آزادی می شود. او ادامه داد: من احساس خوبی 
نسبت به این حرکت ورزشکاران ندارم و انتظار داشتم که صبورتر 
باشند. من به تازگی از گرگان برگشته بودم و می خواستم به سالن 
بروم و با آنها صحبت کنم. فکر می کنم در این چند روز تعطیلات، 
امکان تمرین در شهرهایشان فراهم باشد و حداقل تمرینات را 
انجام می دادند و بقیه کارها طبق روال انجام می شد. مرادی 
در پاسخ به این پرسش که فکر نمی کند وقتی یک ورزشکار 3 
جلسه در روز تمرین می کنند، باید امکانات اولیه برایش فراهم 
باشد، تصریح کرد:  انتظارشان به حق است و تا حدود زیادی 
انتظاراتشان را برآورده کردیم و کارها انجام می شود. 2 روز 
چنین شرایطی پیش آمده است. اینکه در این موقعیت ورزشی 
و اجتماعی کشور چنین اقدام کردند، من را یاد مرحوم دهداری 
می اندازد! که مورد کم لطفی قرار گرفت و حال و هوای آن موقع 
را حس می کنم که زیبنده نیست. او در پاسخ به پرسش دیگری 
که چه برنامه ای برای حل این مساله دارد، تاکیدکرد: نمی توانیم 
فرصت را نگه داریم که آنها هر کاری خواستند انجام دهند. بعداز 
تعطیلات، آقای برخواه برنامه اردویی دارد و به وزنه برداران 
اعلام می کنیم، اگر آمدند قدمشان روی چشم و اگر نیامدند 
نمی توانم کار را رها کنیم و تیم های جوانان و امید هستند. 
رئیس فدراسیون وزنه برداری در پاسخ به این پرسش که یعنی 
در نظر دارد شرایط تغذیه ای را بهتر کند و امکانات رفاهی بهتری 

برای وزنه برداران در نظر بگیرد؟ گفت: شرایط خوبی است حتی 
به نظرم نسبت به برخی رشته ها شرایط بهتری داریم. حالا اگر 
دوستان انتظار دارند که در هتل پنج ستاره باشند فکر می کنم 

نه من و نه ورزش کشور بتواند چنین شرایطی را فراهم کند.  
 مسائل فرهنگی 

حجت الاسلام محمد مالمیر، مسئول پیشین کمیته فرهنگی 
فدراسیون وزنه برداری درباره علت اختلاف نظر خود با رئیس 
فدراسیون وزنه برداری که منجر به قطع همکاری او پس از 
بازگشت علی مرادی به فدراسیون شد، اظهارداشت: در دیدار 
با رئیس فدراسیون در مورد دغدغه های فرهنگی فدراسیون 
بحث و گفت وگو شد و من هم برنامه های خود را برای ارتقای 
فضای فرهنگی ورزشکاران و مجموعه فدراسیون مطرح کردم 
که مورد موافقت آقای مرادی واقع شد. بعداز مدتی از حضورم 
در فدراسیون وزنه برداری متوجه شدم استاندارد دوگانه ای 
وجود دارد. در واقع نسبت به قصورات کسانی که به آقای مرادی 
نزدیک بودند، بی توجهی یا کم توجهی می شد و در مقابل، شیوه 
برخورد با منتقدان فدراسیون به شکل دیگری بود. وی گفت: 
آقای مرادی در این زمینه حتی با قهرمانانی مثل کوروش 
باقری، حسین توکلی،  سجاد انوشیروانی و بهداد سلیمی که 
از مفاخر وزنه برداری ایران هستند دچار اختلاف شد و حتی 
بعدا با کیانوش رستمی، سهراب مرادی به اختلاف برخوردند. 
این در حالی بود که اصرار داشتم که از وجود این قهرمان ها 
استفاده شود و حتی در ابتدای سال ۹۹ اصرار کردم، نفراتی 
مثل کوروش باقری، سجاد انوشیروانی و بهداد سلیمی عضو 
کمیته فنی فدراسیون شوند که آقای مرادی موافق نبود و گفت 
در شورای مشورتی فدراسیون حضور داشته باشند که در نهایت 
هم انجام نشد. برخی ها نسبت به اقدامات فدراسیون یا مسائل 
فنی نقدهایی داشتند. یک تقاضای ما این بود که جواب منتقدان 
به صورت فنی داده شود و مجاب شوند و اگر اشکالات وارد است 
مورد استفاده قرار بگیرند که به این مساله هم توجه نشد. این 
مسائل به همراه تصمیمات تبعیض آمیزی که گرفته می شد 
باعث شد که من کم کم نقدهایی را داشته باشم. اعتقاد من بر 
این بود که تصمیمات باید مشورتی گرفته شوند و اینکه یک فرد 

تصمیم بگیرد و بقیه آن را جرا کنند، تصمیم درستی نیست. 
 عدم برگزاری مسابقات 

قهرمان وزنه برداری المپیک سیدنی بیان کرد: باید یک دلیل 
قانع کننده برای برگزارنشدن قهرمانی کشور باشد. حسین 
توکلی در خصوص برگزارنشدن مسابقات قهرمانی کشور در 
رشته وزنه برداری گفت: مسابقات قهرمانی کشور در وزنه برداری 
باید یک خروجی داشته باشد. وزنه برداران و قهرمانان ما تلاش 
می کنند که به یک هدف برسند و متاسفانه این امر وجود ندارد. 
در واقع پروسه ای برای قهرمانی کشور وجود ندارد در این 
شرایط خود فدراسیون باید یک دلیل قانع کننده برای برگزاری 

مسابقات داشته باشد.  

ادموند اختر، مهاجم سال های دور استقلال 
در خصوص قهرمانی این فصل شاگردان 
فرهاد مجیدی صحبت کرد. وی اعتقاد دارد 
شاید استقلال این فصل فوتبال زیبا بازی 
نکرد، اما مهم گرفتن 3 امتیازهای هر بازی 
بود که این پیروزی ها به نحواحسن انجام شد.
 درباره قهرمانی استقلال چه نظری 

دارید؟
فرهاد مجیدی آرامش را در تیم حکفرما 
کرد و جلوی ورود حاشیه ها را گرفت. همه 
می دانند قرارداد بستن با بازیکنانی که در 
پرسپولیس و استقلال بازی می کنند یکی 
از فاکتورهای مهم جمع کردن تیم است. 
استقلال امسال از این لحاظ نسبت به سال 

قبل خیلی جلوتر از پرسپولیس بود.
 استقلال فوتبال زییایی ارائه نکرد!

شاید استقلال این فصل فوتبال زیبا بازی 
نکرد، اما مهم گرفتن 3 امتیازهای هر بازی 
بود که این پیروزی ها به نحواحسن انجام 
شد و در نهایت جام قهرمانی به آبی پوشان 
رسید. در آخر فصل نمی گویند کدام تیم زیبا 
بازی کرده و همه دنبال قهرمانی هستند. 
تنها دیداری که استقلال زیبا بازی کرد در 

جام حذفی مقابل نساجی بود.
 استقلال نیاز به تقویت دارد؟!

 حتی تیم های بارسلونا و رئال مادرید هم در 
پایان فصل نقاط ضعف شان را برای سال بعد 
پوشش می دهند. اگر استقلال می خواهد سال 
بعد هم همین روند موفقیت و قهرمانی را تکرار 
کند باید کمترین ریزش بازیکن از تیمش را داشته 
باشد. امیدوارم کادرفنی به ترمیم نقاط ضعف خود 

بپردازد و نفرات جدید را به تیم اضافه کند.
 در مورد  آماده سازی تیم ملی چه 

نظری دارید؟
 اگر تیم ملی 6 بازی دوستانه در راه 
در  بازی   3 باشد  داشته  آماده سازی 
جام جهانی انجام می دهد و اگر 60 تا بازی 
تدارکاتی هم بکند در جام جهانی 3 بازی 
خواهد کرد. بر خلاف بعضی ها که می گویند 
در گروه خوبی قرار گرفته ایم اصلا اینگونه 
نیست و بازی راحت ما فقط مقابل انگلیس 
است. کادرفنی تیم ملی می دانند از بازی 
انگلیس چه می خواهند، اما در 2 بازی بعدی 

کار راحتی نخواهیم داشت. 

گفـــتوگـــو

 »عبادی پور«  
بهترین بازیکن جهان است

تسنیم: دریافت کننده قدرتی تیم ملی والیبال 
صربستان اعتقاد دارد ملی پوشان والیبال ایران 
آینده درخشانی خواهند داشت. میلان کاتیچ 
ملی پوش والیبال صربستان مسابقه تدارکاتی و 
دوستانه دو تیم ایران و صربستان را جذاب و زیبا 
پیش بینی کرد و گفت: درست است که تیم ایران 
با بازیکنان جوان و کم تجربه در لیگ ملت های 
امسال شرکت کرده، اما تیمی قابل احترام است. 
ملی پوش والیبال صربستان تصریح کرد: برخی 
بازیکنان مطرح گذشته ایران امسال همراه 
تیم ملی والیبال این کشور نیستند، اما به نظر 
من ملی پوشان فعلی، آینده درخشانی خواهند 
داشت. دریافت کننده قدرتی تیم ملی والیبال 
صربستان درباره پیش بینی نتیجه دیدار ایران 
و صربستان گفت: پیش بینی سخت است، زیرا 
هر دو تیم خود را برای هفته نخست لیگ ملت ها 
آماده می کنند و از این مسابقه برای هماهنگی 
بیشتر استفاده خواهند کرد، ولی امیدوارم 
صربستان برنده این دیدار شود. کاتیچ که مدتی 
در تیم اسکرای لهستان هم بازی عبادی پور بوده 
است، در پایان گفت: میلاد عبادی پور کاپیتان 
تیم ملی والیبال ایران بهترین بازیکن جهان است.

خارجازمستطیلسبز

ادموند اختر: 
 مهم گرفتن 

 سه امتیاز بود؛ 
نه بازی زیبا!

خــــبر
علی نژاد: 

در انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال شرکت نخواهم کرد

توجه به عزل عزیزی خادم در مجمع فدراسیون 
فوتبال، گمانه زنی ها در مورد نامزدهای احتمالی 
ریاست این فدراسیون بالا گرفته است. در همین 
راستا مهدی علی نژاد، معاون سابق توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش که نقش 
مهمی در مذاکرات با فیفا و AFC جهت تصویب 
اساسنامه فدراسیون داشت، یکی از کسانی است 
که در رسانه ها و محافل فوتبالی از او به عنوان نامزد 
احتمالی ریاست فدراسیون نام برده می شود. 
علی نژاد اظهارداشت: من پس از استعفا از معاونت 
ورزش قهرمانی و حرفه ای تاکنون تلاش کردم 
سکوت کنم و از کنار بسیاری از بداخلاقی های 
مطروحه توسط بعضی جریان های خاص عبور 
کنم، اما در این برهه که عده ای با مطرح کردن من 
برای نامزدی ریاست فدراسیون فوتبال، در پی 
اهداف خاص خود بودند به صراحت عرض می کنم 
با وجود دعوت برخی از اعضای مجمع فدراسیون 
فوتبال و همچنین پیشکسوتان فوتبال برای 
حضور در این عرصه، هیچ گونه بنایی برای شرکت 
در انتخابات پیش روی ریاست فدراسیون فوتبال 
ندارم و معتقدم از میان اصحاب و دست اندرکاران 
فوتبال افراد شایسته بسیاری وجود دارند که 
می توانند این مسئولیت را بر عهده بگیرند و نیازی 

به حضور بنده نیست.

ترک اردو توسط اعضای تیم ملی 

فدراسیون گل و بلبل وزنه برداری! 

تسنیم: یک باشگاه صنعتی در روزهای اخیر، مذاکراتی را 
با دروازه بان پرسپولیس دنبال کرده است. با بازگشت علیرضا 
بیرانوند به پرسپولیس، اکنون حامد لک موقعیت جدیدی در 
این تیم پیدا کرده است و گفته می شود قصد جدایی از جمع 
سرخپوشان را دارد. البته لک با پرسپولیس قرارداد دارد و 
جدایی اش از این باشگاه، منوط به توافق با مدیران پرسپولیس 
و گرفتن رضایت نامه است. این در حالی است که به نظر می رسد 
باشگاه پرسپولیس در صورت عدم حفظ لک، احتمالا دنبال 
فروش این دروازه بان یا معاوضه او خواهد بود. یک باشگاه 
صنعتی که از موقعیت مالی خوبی برخوردار است، در این چند 
روز مذاکرات فشرده ای را با لک انجام داده است و باید دید در 
نهایت وضعیت این دروازه بان به کجا خواهد رسید. براساس این 
گزارش، احمد گوهری دیگر سنگربان پرسپولیس هم شرایط 
مبهمی برای فصل آینده دارد و شاید این بازیکن نیز از جمع 

قرمزها جدا شود. 

فوتبــــالداخلی

 نشریه گاتزتای ایتالیا در گزارشی اعلام کرد که تلاش های 
روملولوکاکو برای بازگشت به اینتر، پس از یک فصل دوری از 
این تیم برای بازی در چلسی به مرحله  توافق شخصی بازیکن با 
باشگاه رسیده است و اکنون وکیل او سباستین لدور مامور شده 
که نظر باشگاه چلسی را برای صدور مجوز انتقال قرضی این 
بازیکن به اینتر کسب کند. لوکاکو تابستان سال گذشته پس 
از دو سال حضور در اینتر، این تیم را با قراردادی 105 میلیون 
یورویی ترک کرد اما به هیچ عنوان نتوانست روزهای پرفروغش 
در اینتر را در استمفوردبریج تکرار کند و به همین دلیل خیلی 
زود از تصمیمش برای پیوستن به آبی پوشان لندن پشیمان شده 
است. او تا حدی مترصد بازگشت به اینتر است که حاضر شده 
حقوش را از 12 میلیون یورو )به علاوه 3 میلیون یورو پاداش( 
فعلی  اش در چلسی به 7.5 میلیون یورو کاهش دهد. به این 
ترتیب اکنون همه چیز به نظر باشگاه چلسی و مالک جدید این 
باشگاه بستگی دارد و او باید تا کمتر از 15 روز دیگر موافقتش 
را با جدایی لوکاکو اعلام کند وگرنه بازیکن بلژیکی شانس 
برخورداری از معافیت مالیاتی دولت ایتالیا را از دست می دهد. 
اگر انتقال لوکاکو به اینتر تا قبل 30 ژوئن کامل شود، هزینه اینتر 
برای پرداخت حقوق او به جای 15 میلیون یورو 11 میلیون یورو 
خواهد بود. در هر صورت باشگاه اینتر اکنون توپ را در زمین 
لوکاکو انداخته و به او گفته که خودش باید نظر مالک جدید 

باشگاه چلسی برای موفقیت با بازگشت به ایتالیا جلب کند. 

بیــنالمــلل

      خداحافظی 
گرت بیل پس از 9 سال حضور در رئال مادرید، 
به صورت رسمی به دوران بازیکنی خود در این تیم 
پایان داد. او توانست یک قهرمانی دیگر در لالیگا و 
لیگ قهرمانان اروپا را به ویترین افتخاراتش اضافه کند 

و با دوگانه با کهکشانی ها خداحافظی کند. 

  آتش نشان 
قهرمان ووشوی ایران برای کمک به حادثه متروپل 
به عنوان نیروی افتخاری آتش نشانی در آبادان حضور 
پیدا کرده است. شهربانو منصوریان اظهارکرد: حضورم 
دلی بوده است و خودم می خواستم به این شهر بیایم و در 

کنار مردم آبادان باشم.

                      آبادان 
علیرضا منصوریان و بازیکنان نفت آبادان در کنار 
نیروهای جهادگر و کمک رسان حادثه متروپل قرار 
گرفتند و از جزئیات این حادثه تلخ و اتفاقات ناگوار 
بعد از آن مطلع شدند. علی منصور عکس یادگاری 
ثبت کرد تا در تلخ ترین لحظات هم بر سر زبان ها باشد. 
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حمید مطهری: 
هواداران »پرسپولیس« به قهرمانی عادت کرده  اند


